
اخبارخبر كوتاه
رئیس سازمان ساماندهی مشاغل و فرآورده های کشاورزی: 

مشکلی در تأمین مرغ نیست

مدیر کل بنیاد مسکن استان همدان خبر داد:

100 درصد روستاهای استان دارای طرح هادی هستند

مدیر پروژه حفاری طرح توسعه میدان نفت شهر در شرکت ملی حفاری ایران:

تعمیر و تکمیل آخرین حلقه چاه در این میدان کلید خورد

و  شهری  مشاغل  ساماندهی  سازمان  رئیس 
به  اشاره  با  کرج  کشاورزی شهرداری  فرآورده های 
از پیش بینی  تأمین مرغ نیست،  اینکه مشکلی در 

تمهیدات لازم برای ماه رمضان خبر داد.
برنامه ریزی های  به  اشاره  با  خیری  احمد 
رمضان،  مبارک  ماه  از  استقبال  برای  انجام شده 
عرضه  موقت  جایگاه   ۲۰ وجود  به  توجه  با  گفت: 
میوه و محصولات کشاورزی با نرخ مصوب تنظیم 
بازار در سطح شهر، هفت جایگاه پرتردد تا اول ماه 

مبارک رمضان به فعالیت خود ادامه می دهند.
تنظیم  ستاد  هماهنگی  با  هرساله  افزود:  وی 
بازارها  در  رمضان  ماه  برای  لازم  تمهیدات  بازار 
پیش بینی می شود و مشکلی در این خصوص وجود 
ندارد؛ بهره برداران کالاهای موردنیاز ماه رمضان را  

تهیه کرده اند.
و  شهری  مشاغل  ساماندهی  سازمان  رئیس 
به  اشاره  با  کرج  کشاورزی شهرداری  فرآورده های 
تومان،  با رقم ۲۴ هزار و ۵۰۰  قیمت مرغ دولتی 
مرغ  واردکننده  البرز  استان  اینکه  غم  علی  گفت: 
البرز  در  استان  نیاز  از  درصد   ۲۵ تنها  و  است 
انجام شده در جهاد  پیگیری های  با  تولید می شود؛ 
مشکلی  صمت،  سازمان  توزیع  شبکه  و  کشاورزی 

با  و  ندارد  وجود  استان  موردنیاز  مرغ  تأمین  برای 
روز  بازار  و  اصناف  در  دولتی  مرغ  توزیع  به  توجه 
میادین، مشکلی برای توزیع مرغ وجود ندارد و صف 
به  باشد  اگر صفی هم  و  به حداقل ممکن رسیده 
رعایت  لزوم  و   مراجعه شهروندان  دلیل هم زمانی 

فاصله اجتماعی است.

خیری وجود صف های مرغ در روزهای گذشته 
را به دلیل کافی نبودن تعداد مراکز عرضه متناسب 
با نیاز شهروندان ذکر کرد و افزود: اکنون با افزایش 
تقاضا  و  عرضه  قیمت،  اصلاح  و  عرضه  مراکز 
تنظیم شده و در سطح بازار و میادین شهرداری مرغ 
دارد. تومان وجود  و ۵۰۰  هزار  قیمت ۲۴  با  گرم 

وی بابیان اینکه با توجه به توزیع گسترده مرغ در 
تمام مراکز عرضه و اصناف، در ماه مبارک رمضان با 
صف مرغ مواجه نخواهیم بود، اضافه کرد: هم اکنون 
اصناف نیز به عنوان شبکه توزیع مرغ گرم با قیمت 
۲۴ هزار و۵۰۰ تومان اقدام می کنند و فروش بالاتر 
توسط  نیز  صنفی  واحدهای  در  مصوب  قیمت  از  
می شود.رئیس  برخورد  اصناف  نظارتی  نهادهای 
فرآورده های  و  شهری  مشاغل  ساماندهی  سازمان 
کشاورزی شهرداری کرج با تأکید بر اینکه نرخ دوم 
مرغ نباید در سطح بازار باشد و این سوءاستفاده از 
مردم است، گفت: درگذشته قیمت مرغ دو نرخی 
اینکه مرغ به میزان موردنیاز  به  با توجه  اما   بود، 
استان تهیه شده و به وفور در پایانه پردیسان وجود 
آن ها  بین  اصناف  موردنظر  سود  لحاظ  با  و  دارد 
توزیع می شود، نباید نرخ دومی وجود داشته باشد 
و باید نرخ مرغ در همه مرغ فروشی ها با قیمت ۲۴ 
هزار و ۵۰۰ تومان عرضه شود.خیری در خصوص  
اقلام، قیمت  قیمت میوه و تره بار گفت: در برخی 
است.  داشته  کاهش  سال  پایانی  ایام  به  نسبت 
 ۸ سیب  برای  و   ۲۰۰ و  هزار   ۱۱ پرتقال  قیمت 
هزار و ۸۰۰ تومان است و اقلام با همان قیمت های 

مصوبِ قبل از عید عرضه می شود

 مدیر کل بنیاد مسکن استان همدان با اشاره 
به طرح هادی روستاها عنوان کرد: تاکنون نه تنها 
هادی  طرح  دارای  استان  روستاهای  صد  در  صد 
هستند بلکه بیش از 3۸۵ روستا نیز بازنگری طرح 
هادی آن ها در سطح استان به اتمام رسیده است.

استان  مسکن  بنیاد  کل  مدیر  ظفری،  حسن 
به  روستا  هادی  طرح  اینکه  به  اشاره  با  همدان 
عنوان یک سند توسعه کالبدی فضایی، اجتماعی، 
روستا  و  است  روستا  توسعه  های  برنامه  اقتصادی 
می  مشخص  و  معین  ساله  ده  دوره  یک  برای  را 
با توجه  کند، عنوان کرد: در سطح استان همدان 
به اینکه ظرفیت های مناسب از قدیم تا به امروز 
یاری  با  متخصص  انسانی  نیروهای  وجود  بواسطه 
خداوند تمام روستاهای با ۲۰ خانوار استان دارای 

طرح هادی هستند.

نیز  خانوار   ۲۰ زیر  روستاهای  افزود:  ظفری 
شاخص  و  هستند  محدوده  تعیین  طرح  دارای 
تهیه طرح هادی در سطح ملی از 39۴6۵ روستای 
طرح  دارایی  درصد   99 از  بیش  خانوار   ۲۰ بالای 
هادی است و این درحالی است که استان همدان 
کرده  عبور  که  است  سال   6 از  بیش  گذر  این  از 
است و تاکنون نه تنها صد در صد روستاهای استان 
نیز  روستا  از 3۸۵  بیش  بلکه  دارای طرح هستند 
بازنگری طرح هادی آن ها در سطح استان به اتمام 
رسیده است.وی مطرح کرد: بر اساس برنامه ریزی 
های صورت گرفته و با توجه به قانون بودجه سال 
جاری هدفگذاری انجام شده بازنگری بیش از ۱۰۰ 
بالغ  اعتباری  با  استان  روستاهای  در سطح  روستا 
بر ۵۰ میلیارد ریال است که امیدواریم با ظرفیت 
و  مشاور  مهندسین  استان  سطح  در  موجود  های 

متخصصین این مهم اعم از نقشه  بردار و برنامه ریز 
و معمار و طراح این کار در جریان سال که مزین 
مانع  و  ها  پشتیبانی  تولید،  سال  بنام  است  شده 

زدایی ها انجام پذیرد.
بهره برداری از 1100 واحد مسکن محرومین 

از ابتدای مهر سال گذشته
مدیر کل بنیاد مسکن استان همدان با اشاره 
سطح  در  محرومین  مسکن  واحد   3۰۰ اینکه  به 
امداد  استان در حال ساخت است، گفت:  کمیته 
حضرت امام )ره( و بهزیست عمدتا متقاضیان این 

طرح و پروژه مهم هستند.
شروع  ابتدای  از  تاکنون  داد:  ادامه  ظفری 
از  بیش  گذشته  سال  مهرماه  یعنی  پروژه  این 
در  و  است  رسیده  برداری  بهره  به  واحد   ۱۱۰۰
اجرای  جهت  است.  گرفته  قرار  متقاضیان  اختیار 

تسهیلات  ریال  میلیارد   ۱۵۰۰ از  بیش  طرح  این 
بانکی با کارمزد ۵ درصد و 9۰۰ میلیارد ریال کمک 
بلاعوض حساب ۱۰۰ حضرت امام و دولت درنظر 

گرفته شده است.
منظور  سهمیه  اساس  بر  تاکنون  افزود:  وی 
 ۲۸۰۵ و  شناسایی  متقاضی   3۱۵3 از  بیش  شده 
موفق  متقاضی  و ۲۵۰3  بانک  به  معرفی  متقاضی 
عامل شامل مسکن،  های  بانک  با  قرارداد  عقد  به 
 ۱779 از  بیش  و  ملی  و  سپه   صادرات،  تجارت، 
از  بیش  و  اسکلت  واحد  کنی، ۱۴۸۵  پی  واحد 
است.وی  گرفته  انجام  سقف  اجرای  واحد   ۱3۴6
بسیار  هماهنگی  با  و  خداوند  یاری  با  کرد:  عنوان 
عالی و برنامه ریزی صورت گرفته در سطح استان 
شاهد اتمام 3۰۰۰ واحد مسکن محرومین در سطح 

روستاهای استان قبل از نیمه سال خواهیم بود.

مدیر پروژه حفاری طرح توسعه میدان نفتی منطقه نفت شهر در 
شرکت ملی حفاری ایران از آغاز مراحل تعمیر و تکمیل آخرین حلقه 
چاه در این میدان با بکارگیری دستگاه حفاری ۴۸ فتح این شرکت 
خبر داد.غلامرضا آل محمود گفت: پیش بینی می شود چاه شماره 
۱۱  نیز ظرف مدت دو ماه آینده تکمیل و تحویل شرکت نفت مناطق 
مرکزی گردد.وی افزود: پیش از این با کاربست دستگاه های حفاری 
3۵ و ۸۱ و ۴۸ فتح در این میدان که در استان کرمانشاه واقع است 
حفر یک حلقه چاه توسعه ای و همچنین دو حلقه چاه تعمیری به 
اتمام رسید.آل محمود  اظهار کرد: پروژه نگهداشت و افزایش تولید 
میدان نفتی منطقه نفت شهر از جمله پروژه های توسعه ای شرکت 

ملی نفت ایران است که به صورت EPD/EPC از سوی شرکت ملی 
حفاری اجرا می شود.مدیر پروژه حفاری طرح توسعه میدان نفت شهر 
در شرکت ملی حفاری ایران گفت: فیلد Field(( نفت شهر یکی از 
نفت  ترکیب  نظر پیچیدگی مخزن،  از  نفتی کشور است که  میادین 
انجام  تراکم گاز، پر ریسک و  و گاز در سطح، شکستگی سازندها و 
حفاری با وجود عمق کم  زمان بر و نیاز به دقت عمل و حساسیت 
بهره  با  ایران  ملی حفاری  یادآور شد: شرکت  دارد.وی  بالایی  کاری 
گیری از متخصصان مجرب و کارآزموده در راستای همکاری با شرکت 
نفت مناطق مرکزی ایران پیش از این چاه های توسعه ای و تکمیلی 

متعددی در این میدان حفاری و تکمیل کرده است.

سد بتنی مقابل کرمانیها برای تهیه سیمان

یک بام و دو هوا ادامه دارد
فعالیت  به  مسئولان  سوی  از  کرمان  استان  در  سیمان  کمبود 
محتکران و دلالان نسبت داده می شود اما سوال اصلی اینجاست که 

مبارزه با محتکران چرا انجام نمی شود.
استان کرمان جزو استان های پیش تاز در زمینه تولید سیمان 
است و طبق آمار موجود از سوی مسئولان و متصدیان کارخانه های 
سیمان هیچ گونه کمبودی در زمینه تولید در استان روی نداده است 
اما این روزها شاهد کمبود سیمان در واحدهای صنفی و عدم عرضه 
در سطح شهرهای استان هستیم به طوری که عملًا پروژه های ساخت 
و ساز بخش خصوصی در کرمان اکثراً متوقف شده و امکان بتن ریزی 

و ادامه ساخت و ساز وجود ندارد.
اکثر واحدهای توزیع مصالح ساختمانی، سیمان ندارند و یا در 
برخی مراکز توزیع صف های طویلی برای تحویل سیمان ایجاد شده 

که البته به هر نفر هم تعداد محدودی سیمان عرضه می شود.
با این وجود خرید و فروش پاکت های سیمان به اپلیکشین های 
خرید و فروش از جمله دیوار کشیده است و هر پاکت سیمان تا ۸۰ 

هزار تومان نیز خرید و فروش می شود.
یک سوال از استاندار کرمان و دستگاه های نظارتی

این خصوص گفته است  استاندار کرمان در  اینکه  نکته عجیب 
تولید،  کمبود  نه  است  احتکار  اصلی  مشکل  سیمان  حوزه  »در  که 
همچنین فساد در شبکه توزیع مرغ و سیمان وجود دارد و واسطه ها 

اصلی ترین نقش را در کمبود سیمان کرمان دارند.«
حال سوال این است که برخورد با محتکران و مفسدان اقتصادی 
استان  بالای  رده  مدیران  خصوص  به  مسئولان  جز  کسی  چه  کار 
کرمان است؟ و وقتی هر فرد در کرمان روزانه فقط ۵ پاکت سیمان 
دریافت می کند سیستم های فاسد و خارج از سیستم فعلی نظام توزیع 
چگونه به سیمان دست پیدا می کنند که در نهایت به دلالی و احتکار 

بپردازند؟
می رسد  نظر  به  و  می گذرد  کرمان  در  سیمان  کمبود  از  ماه ها 
از  است  استان  در  سیمان  کمبود  عامل  مهمترین  سیمان  صادرات 
سوی دیگر تعطیل شدن یک واحد سیمان در هرمزگان که نیاز جنوب 

کرمان را تأمین می کرده در این زمینه تأثیر گذار است.
نیازهای کشور  از  ارزآوری یکی  و  این است که صادرات  مساله 
است و مردم در این زمینه مشکل ندارد اما آیا نباید یک نظام توزیع 
نیز  تأمین کند  را  نیاز داخلی  به صورت کارآمد  مناسب و دقیق که 

وجود داشته باشد؟
چرا بعد از مدت ها از بروز این مشکل و مختل شدن ساخت و 
سازها هنوز کمبود سیمان در استان برطرف نشده و گاه سیمانی که 

باید در بازار داخل توزیع شود به دست دلالان و واسطه می افتد؟
چرا بعد از مدت ها از بروز این مشکل و مختل شدن ساخت و 
سازها هنوز کمبود سیمان در استان برطرف نشده و گاه سیمانی که 
باید در بازار داخل توزیع شود به دست دلالان و واسطه می افتد؟ آیا 
نیاز دارند سیمان  بهاین کالا  افرادی که  کارخانه های سیمان به جز 
می آورند  روی  احتکار  به  و  می کنند  گری  واسطه  که  افرادی  به  را 

می فروشند؟
انتظامی  و  قضائی  نظارتی،  دستگاه های  وظیفه  میان  این  در 

با  واسطه ها  شناسایی  با  دستگاه ها  این  دارند  انتظار  مردم  چیست؟ 
آنها برخورد کنند و سیمان های احتکار شده را به مردم عرضه کنند و 

جلوی فروش سیمان از کارخانه به واسطه ها را نیز بگیرند.
واسطه ها مقصر هستند

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان کرمان در نشستی 
با تولید کنندگان سیمان برای کنترل وضعیت کنونی خواستار نظارت 
بیشتر بر بازار خرید و فروش سیمان شد و گفت: واسطه ها مهمترین 

عامل در زمینه بروز کمبود سیمان دارند.
مهدی حسینی نژاد تولید سیمان در کرمان با ظرفیت مطلوب 
ادامه دارد و مشکلی در این زمینه نداریم اما مشکل اصلی در بخش 

توزیع است.
سوال  زیر  را  بازار  کنترل  برای  دولت  ورود  جلسه  این  در  وی 
و  تولیدکننده  کالا،  به حوزه یک  دولت  ورود  که  است  گفته  و  برده 
توزیع کننده را دچار چالش می کند لذا بهتر است تولید سیمان به 

این سمت نرود.
اما سوال این است که به جز دستگاه های دولتی چه سیستمی 
بازار  مفسدان  و  مخلان  به  روزها  این  که  واسطه ها  و  دلالان  با  باید 
تبدیل شده اند برخورد کنند و در صورت باز گذاشتن دست این افراد 

مردم روز به روز با مشکلات بیشتری مواجه خواهند شد.
فرمانده انتظامی شهرستان کرمان در این خصوص عنوان می کند 
متأسفانه مواردی از خرید و فروش سیمان خارج از شبکه تعریف شده 

دیده شده است و در یک مورد ۲۵ تن سیمان کشف شده است.
سرهنگ مهدی پورامینایی افزود: در پی گشت زنی ها در اختیار 
آباد مأموران این میان سیمان که در حال جابجایی بود توقیف و ۴ 

دستگاه خودروی باری نیز توقیف شده است.
وی بر برخورد جدی نیروی انتظامی با مخلان اقتصادی و بازار 
و محتکران تاکید کرد و از مردم خواست مواردی که در این زمینه 

مشاهده می کنند به مردم گزارش کنند.
مقامات  تحویل  و  دستگیر  نفر   ۴ زمینه  این  در  داد:  ادامه  وی 

قضائی شده اند.
توزیع کرونا به جای سیمان

تهیه  برای  از شهروندان کرمانی است که  ابراهیم اسلامی یکی 
سیمان در صف مدتها سرگردان است و می گوید: هر روز باید در این 
شویم.  مواجه  مشکل  با  کرونایی  شرایط  این  در  و  بنشینیم  صف ها 

خانه ام که قدیمی بود را تخریب و شروع به ساخت یک واحد مسکونی 
کردم اما در شرایطی که روز به روز قیمت انواع مصالح بالا می رود به 

دلیل کمبود سیمان کار ساخت و ساز متوقف شده است.
را تخریب و شروع به ساخت یک واحد  بود  خانه ام که قدیمی 
مسکونی کردم اما در شرایطی که روز به روز قیمت انواع مصالح بالا 

می رود به دلیل کمبود سیمان کار ساخت و ساز متوقف شده است
وی گفت: از مسئولان دستگاه قضائی می خواهم در این زمینه 
رفع شود طی  کمبود سیمان  بود مشکل  قرار  اگر  کنند چون  ورود 
توزیع  سیستم  به  باید  قضائی  دستگاه  می شد،  انجام  گذشته  ماه   ۵
سیمان ورود کنند و به گونه ای برنامه ریزی شود که افرادی که پروژه 
ساختمانی دارند سیمان را دریافت و کارها را پیش ببرند و واسطه ها 

نتوانند بازار را مختل کنند.
که می گوید  است  کرمانی  از شهروندان  دیگر  یکی  قوامی  زهرا 
در حال بنایی بودیم که با کمبود سیمان مواجه شدیم حالا مجبوریم 
صبح ساعت 3 به مراکز فروش سیمان مراجعه و نام نویسی کنیم تا 

چند پاکت سیمان دریافت کنیم.
یک ساختمان سه طبقه و روزی ۵ پاکت سیمان

وی گفت: به هر نفر ۵ پاکت سیمان می دهند و به همین دلیل 
هر روز صبح برای خرید سیمان باید به اینجا مراجعه کنیم زمانی که 
هوا تاریک است در صف می ایستیم و حدود ظهر روز بعد اگر سهمیه 
تمام نشده باشد ۵ پاکت سیمان دریافت می کنیم اما سوال این است 
من که یک ساختمان سه طبقه نیمه تمام روی دستم مانده چطور با 

۵ پاکت سیمان خانه ام را تکمیل کنم؟
احمد محمدی یکی دیگر از شهروندان کرمانی است که می گوید: 
مردم  نیاز  نباید  ابتدا  آیا  دارد  وجود  کرمان  در  سیمان  کارخانه  سه 
تأمین شود و بعد سیمان صادر شود؟ اگر اینگونه باشد به زودی موج 
بعدی گرانی خانه شروع می شود. چرا کسی این وضعیت را مدیریت 
نمی کند؟ وی می گوید: بیش از ۱۰۰ نفر هر روز اسم می نویسند و به 

بسیاری سیمان نمی رسد.
تولید افزایش یافته است

یکی از مدیران کارخانه های سیمان در کرمان به خبرنگار مهر 
می گوید: سال گذشته ۵ تا ۱۰ درصد افزایش تولید سیمان فقط در 
کارخانه ما انجام شد و مصرف سرانه 7۰۰ کیلوگرم است که در حال 
حاضر تولید بیشتر از این میزان است و از نظر ما کمبودی وجود ندارد 

و تولید انجام می شود و اگر مشکلی باشد در زمینه توزیع است.
ارسلان میری، مدیرکل تعزیرات حکومتی استان کرمان نیز در 
گفتگو با مهر می گوید: از تولید کنندگان خواسته ایم که لیست توزیع 

روزانه را به ما اعلام کنند.
سیمان تولیدی کجا می رود؟

وی گفت: در صورت عدم ارائه لیست با تولید کنندگان برخورد 
تولید  می گویند  سیمان  تولید  کارخانه های  که  حالی  می شود.در 
افزایش یافته و مدیران صمت و سازمان های نظارتی هم می گویند بر 
فروش سیمان نظارت دارند باید سوال کرد در این میان سیمان های 
تولید شده در کرمان کجا می روند و چرا هنوز مشکل توزیع سیمان و 

کمبود در استان پار برجاست!

تاکید بر حفظ انفال و مدیریت 
صحیح پسماند در بازدید رییس کل 

دادگستری گیلان از رودبار
اتفاق  به  گیلان  دادگستری  کل  رئیس 
از  حفاظت  بر  رودبار  از  بازید  در  همراه  هیئت 
انفال و مدیریت صحیح پسماند در این شهرستان 
تاکید کردند.علی فرهی سرپرست اداره حفاظت  
میدانی  بازدید  در  گفت  رودبار  زیست  محیط 
خلیلی  والمسلمین  الاسلام  با حضور حجت  که 
رئیس کل دادگستری همراه بود موضوع مدیریت 
پسماند شهرستان و بحث تعیین جایگاه تجمیع 
مورد  میدانی  صورت  به  شهرستان  زباله های 
بررسی قرار گرفت و ایشان ضمن مناسب ارزیابی 
در  که  دادند  دستور  پیشنهادی،  جایگاه  کردن 
متولی  دستگاه های  توسط  موضوع  وقت  اسرع 
ثمر  به  صورت  در  که  گردد  اقدام  و  بررسی 
رسیدن این طرح تا حدود زیادی مشکل مدیریت 
پسماند شهرستان رودبار برطرف شده و با ایجاد 
استاندارد، پنج جایگاه دفع  لندفیل  یک جایگاه 
نامناسب فعلی تعطیل شده و به صورت اصولی 
و مدیریت شده در یک جا متمرکز می گردد. در 
دغدغه  پیگیری  راستای  در  که  دیگری  بازدید 
کل  رئیس  گرفت،  صورت  جوانان   و  ورزشکاران 
انفال  ارجح شمردن حفظ  با  استان  دادگستری 
لغو مجوزات  از تخریب آن، دستور  و جلوگیری  
صادره برای یک معدن سنگ لاشه را صادر کرد.
همچنین دکتراحمد آقایی معاون پیشگیری 
دبیر  و  گیلان  استان  دادگستری  جرم  وقوع  از 
نیز گفت: مسئله  استان  انفال  از  کمیته صیانت 
جدی  مسئله  یک  انفال  حفظ  و  زیست  محیط 
اولویت دار برای دستگاه قضای استان گیلان  و 
این  دل  در  علی آباد  نوردی  صخره  است.سایت 
معدن قرار گرفته بود که در صورت بهره برداری 
با  که  می گردید  تخریب  کامل  صورت  به 
هوشیاری دستگاه قضا و ورود به این موضوع، این 
فرهی  ماند.علی  امان  در  تخریب  از گزند  سایت 
سرپرست اداره حفاظت محیط زیست شهرستان 
از حساسیت  تشکر  بازدید ضمن  این  در  رودبار 
زیست  محیط  مسایل  در خصوص  قضا  دستگاه 
همواره  رودبار  درشهرستان  قضا  دستگاه  گفت: 
محیط  مسایل  در خصوص  قد  تمام  حامی  یک 
زیست بوده که بسیار ستودنی و قابل تقدیر است 
اجرای  و  تصویب  با  که  کرد  امیدواری  اظهار  و 
در  زباله  جایگاه  تجمیع  طرح  سریعتر  هرچه 
شهرستان، یک گام موثر در جهت ساماندهی و 
مدیریت پسماند شهرستان صورت برداشته شود.

اهدای لپ تاپ به دانشجویان نخبه کم 
بینا و نابینا بهزیستی استان گیلان

از  نمادین  صورت  به  تاپ  لپ  تعداد3عدد 
کم  نخبه  دانشجویان  به  گیلان  بهزیستی  سوی 
بیست و سوم  روز  اهدا گردید.ظهر  نابینا  و  بینا 
فروردین ماه مراسم اهدای لپ تاپ به دانشجویان 
حسین  دکتر  حضور  با  نابینا  و  بینا  کم  نخبه 
گیلان.  استات  بهزیستی  مدیرکل  نژاد  نحوی 
توانبخشی،  امور  معاون  قاسمیان  عابدین  دکتر 
توانبخشی )حقگو،درجزی(،  کارشناسان ستادی 
حجت الاسلام حمید نادم مسئول روابط عمومی 
مقاومت  پایگاه  فرمانده  دوست  حبیب  محمد   ،
و  پدیرش  اداره  رئیس  برهود  محمد   ، بسیج 
هماهنگی و محمد نوروزی رئیس بهزیستی رشت 
برگزار شد.در این مراسم دکتر حسین نحوی نژاد 
مدیرکل بهزیستی گیلان ضمن تشکر از معاونت 
نابینا  توانبخشی و همکاران سازمان دانشجویان 
جامعه  در  بالا  پتانسیل  با  و  توانمند   ، نخبه  را 
 ، تحسین  قابل  رزومه  به  توجه  با  و  کرد  عنوان 
آینده بسیار روشنی را برای ایشان متصور شدند 
اینده  خصوص  در  راهکارهایی  و  پیشنهادات  و 
شغلی برای این عزیزان ارائه نمودند.در پایان نیز 
توسط  نمادین   صورت  به  تاپ  لپ  تعداد3عدد 
نخبه  3دانشجوی  به  توانخشی  .معاون  مدیرکل 
های  تاپ  لپ  تعداد  اینکه  ذکر  شد.شایان  اهدا 
توسط سازمان ۱۸  خریداری شده در سال 99 
به  بوده که  تومان  ارزش ۲۵۰میلیون  به  عدد و 

دانشجویان نخبه کم بینا و نابینا اهدا گردید.

رشد 66 درصدی تهیه و اجرای 
طرح های عمرانی برق رسانی در 

استان سمنان
شرکت  مهندسی  و  ریزی  برنامه  معاون 
قبل،  سال  در  گفت:  سمنان  استان  برق  توزیع 
پنج هزار و ۴7۴ فقره طرح عمرانی برق رسانی 
 66 رشد   ،9۸ سال  نسبت  به  که  اجرا  و  تهیه 

درصدی را دربرداشته است.
این  تهیه  داشت:  اظهار  اصغری  علی  رضا 
تعداد طرح برای احداث ۱3۲ کیلومتر خط ۲۰ 
کیلوولت هوایی و زمینی، برقراری ۱۵۲ هزار و 
زمینی،  و  هوایی  فشارضعیف  شبکه  متر   ۵3۸
هوایی  ایستگاه   ۵99 از  برداری  بهره  و  نصب 
شبکه  با  مرتبط  موارد  و  برق  توزیع  زمینی  و 
واحدهای  از سوی  باشد که  معابر می  روشنایی 
و  آماده  شرکت  این  پروژه  کنترل  و  مهندسی 
شهرستان  در  برق  توزیع  های  مدیریت  توسط 

های استان به اجرا درآمده است.
نظارت  و  کنترل  عملیات  داشت:  بیان  وی 
پروژه  کنترل  ردیف  فقره   ۴7۴ و  هزار  پنج  بر 
از  تومان،  میلیون  و 37۱  میلیارد  مبلغ ۱۲۵  با 
رود. می  به شمار  گرفته  اقدامات صورت  جمله 
وی با اشاره به این که کنترل و اصلاح اطلاعات 
و  هوایی  های  پست  تمامی  توصیفی  و  مکانی 
زیر  مشترکین  و  فشارمتوسط  خطوط  زمینی، 
پستی کل استان در نرم افزار سیستم اطلاعات 
جغرافیایی ) GIS ( به انجام رسیده یادآور شد: 
فشارضعیف  شبکه  اطلاعات  ورود  و  برداشت 
کامل  استقرار  و  اندازی  راه  استان،  از  بخشی 
طرح  مطالعه  انجام  و  الکترونیکی  میزخدمت 
جامع شهرستان های سمنان، سرخه، مهدیشهر، 
آرادان و گرمسار با اعتبار چهار هزار میلیون ریال 
با پیشرفت ۱۰۰ درصدی و همچنین جذب مبلغ 
های  پروژه  از  ریال  میلیون  و ۵۰۰  میلیارد   76
روستایی  بهینه سازی شبکه  و  اصلاح  و  توسعه 
توسعه،  ششم  برنامه  قانون  شش  ماده  براساس 

اجرایی شده است.

مهندس کیانی سرپرست شهرداری بابل:
مدیران مناطق رضایتمندی شهروندان 

را در اولویت همه امور قرار دهند
سرپرست شهرداری بابل با تاکید بر اجرای 
مناطق  مدیران  و  معاونین  از  قوانین  صحیح 
و  مناسب  راهکارهای  بررسی  با  تا  خواست 
تصمیمات شایسته ای  ماهر  نیروهای  از  استفاده 
به منظور تأمین منابع و افزایش درآمدها داشته 

باشند. 
منابع  توسعه  معاونت  از  کیانی  مهندس 
جلسات  برگزاری  با  تا  خواست  پشتیبانی  و 
شهرداری  مطالبات  و  درآمد  وضعیت  به  منظم 
رسیدگی بیشتری گردد. وی با تاکید به معاونت 
و  بیشتر  خدمات  ارائه  خواستار   ، شهرسازی 
بهتر به شهروندان  شد و بیان داشت: توسعه و 
آبادانی شهر در گرو دانش، اجرای دقیق قوانین 
شهری  جامع  طرح  روزرسانی  به  و  شهرسازی 

است. 
ساماندهی  به  اشاره  با  کیانی  مهندس 
مطالبات  وصول  بهبود  و  درآمدی  سیستم 
افزایش  تا  شد:  یادآور  مناطق  مدیران  به   ،
را  ارباب رجوع  تکریم  و  رضایتمندی شهروندان 

در اولویت همه امور قرار دهند. 
عوامل  از  یکی  بابل  شهرداری  سرپرست 
به  مطلوب  خدمات  ارائه  در  شهرداری  موفقیت 
شهروندان را اجرای پروژه های عمرانی و وصول 
و  دانست  شده  بینی  پیش  درآمدهای  موقع  به 
گفت: تحقق اهداف شهرداری و شورای اسلامی 
موقع  به  و  درست  اجرای  جاری،  سال  در  شهر 

برنامه های تدوین شده می باشد.

مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه در دیدار با  
شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر علامه مجلسی:

اراده فولاد مبارکه بر حمایت و 
محرومیت زدایی از منطقه است

در  مبارکه  فولاد  عمومی  روابط  مدیر 
شورای  اعضای  و  شهردار  حضور  با  جلسه ای 
اسلامی شهر علامه مجلسی گفت: مبنای فولاد 
مبارکه حمایت و محرومیت زدایی در این شرایط 
نگاه مجموعه  این  و  و کرونایی است   اقتصادی 

مدیریتی شرکت نیز  است.
مؤثر  افراد  افزود:  نژاد   نباتی  هادی 
تأکیدشان بر شهر علامه مجلسی است و دغدغه 
جمعی در این زمینه ایجاد شده است.در جریان  
شهرستان  مسئولین  با  برگزارشده  جلسات 
منطقه  نیازمند  افراد  به  بیشتر  توجه   ، مبارکه 
در  مجلسی  شهر  ساکن  نیازمندان  همچنین  و 
شرکت  کرد:  خاطرنشان  گرفت.وی  قرار  اولویت 
با فاصله زیاد نسبت به شرکتهای  فولاد مبارکه 
حوزه  در  را  زیادی  فعالیتهای  دیگر  خصوصی 
سال  در  و  داده  انجام  اجتماعی  مسئولیتهای 
گذشته نیز حمایتهای گستردهای در این زمینه 

صورت گرفته است.
و  طرح  ارائه  خواستار  ادامه  در  نژاد  نباتی 
مجموعههایی  سوی  از  برنامهای  نگاه  و  برنامه 
مبارکه  فولاد  کمکهای  و  حمایتها  به  که  شد 
ادامه این جلسه شهردار و اعضای  نیاز دارند.در 
شورای اسلامی شهر علامه مجلسی  ضمن بیان 
نقطه نظرات و درخواستهای خود از همکاری  و 
حمایتهای شرکت فولاد مبارکه قدردانی کردند.

مهرداد تولاییان معاون بهره برداری ذوب آهن 
اصفهان:

تامین ریل هفت محور راه آهن کشور، 
دستاورد بزرگی است

برداری  بهره  معاون  تولاییان،  مهرداد 
ذوب   99 سال  دستاوردهای  تشریح  در  شرکت 
آهن اصفهان گفت: در سال ۱399 ویروس کرونا 
بیشترین تاثیر را بر صنعت فولاد گذاشت،کمبود 
مواد اولیه در سه ماهه اول سال در دو بعد کمی 
هایی  چالش  با  را  اصفهان  آهن  ذوب  کیفی  و 
و  برنامه  از  اندکی  متاسفانه  و  ساخت  مواجه 

اهدافی که تدوین نمودیم، فاصله گرفتیم 
بنابراین به سمت تولید محصولاتی با ارزش 
به  ریل  انواع  تولید  افزود:  رفتیم.وی  بالا  افزوده 
میزان ۵۰ هزار تن تا پایان سال ۱399 یکی از 
دستاوردهای شاخص ذوب آهن اصفهان بود، این 
محور  هفت  در  اکنون  هم  استراتژیک  محصول 
گیرد.  می  قرار  استفاده  مورد  کشور  آهن  راه 
همچنین این کارخانه به منظور تنوع بخشی به 
سبد محصولاتش، ریل R۱۸ ، ریل زبانه سوزن، 
ورق سازه های فولادی، آرک معدن و ... را نیز 

تولید کرد.
کرد:  تاکید  شرکت  برداری  بهره  معاون 
 ۴ گذشته  سال  در  آهن  ذوب  خام  فولاد  تولید 
دلیل  به  البته  و  بود  از سال 9۸  بیش  تن  هزار 
مشکلات ذکر شده، تحقق برنامه تولید به لحاظ 

کمی امکان پذیر نشد .
تولاییان گفت: بر اساس برنامه ریزی صورت 
گرفته کوره بلند شماره یک ایران در ذوب آهن 
تولید  مدار  در  توقف  سال  پنج  از  پس  اصفهان 
قرار گرفت و هم اکنون با شرایط نرمال در حال 
تولید است. امیدوارم ذوب آهن اصفهان با تامین 
پایدار مواد اولیه بتواند در سال جدید با ظرفیت 

کامل تولید داشته باشد.

دیدار سرپرست مخا برات منطقه 
مرکزی با فرماندارشهرستان شازند

مخابرات  پرست  ،سر  لطفی  مهندس 
شازند  شهرستان  فرماندار  با  مرکزی  منطقه 

دیدار کرد.
مخابرات  عمومی  روابط  اداره  گزارش  به   
منطقه مرکزی دراین نشست سر پرست مخابرات 
ازتوسعه  گزارشی  ارایه  ،ضمن  مرکزی  منطقه 
شبکه های مخا براتی در شهرستان شازند ،تاکید 
کرد عدم اصلاح تعرفه های مخابراتی،روند توسعه 
را کند وبا مشکل مواجه کرده است و با حمایت 
های لازم از مجموعه مخابرات است که موجبات 
ارایه خدمات با کیفیت وتوسعه ارتباطات فراهم 
رجبی  حسین  دیدار  این  ادامه  در  شود.  می 
از  تقدیر  ،ضمن  شازند  شهرستان  فرماندار   ،
مخابرات  خوب  تعامل  از  شده  انجام  اقدامات 
شهرستان،تشکر  این  اجرایی  های  بادستگاه 

وقدردانی کرد .
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